
JEGYZŐKÖNYV 

amely készült Kövegy Község Önkormányzat képviselő-testülete 2016. február 29-én   tartott 

közmeghallgatással egybekötött testületi üléséről 

 

Jelen vannak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester köszöntötte a megjelenteket, külön köszöntötte  

Jakab Tiborné képviselőt, aki a betegsége ellenére el tudott jönni. Kitartást és mielőbbi 

gyógyulást kívánt neki a testület nevében. Minden képviselő jelen van, így a közmeghallgatás  

határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek  Jakab Tiborné és Takács Zoltán    képviselőket 

javasolta. 

 

A képviselők a javaslattal egyetértettek, s 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül egyhangúlag meghozták az alábbi határozatot: 

Szavazásban résztvevők száma: 4 fő  

 

14/2016.(02.29.) sz. képviselő-testületi határozat 

Tárgy: jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

 

 

Kövegy Község  Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 2016. február  29-ei     

közmeghallgatással egybekötött képviselő-testületi  ülésről készült jegyzőkönyv 

hitelesítőjének Jakab Tiborné és Takács Zoltán    képviselőket választotta meg.  

Határidő: azonnal  

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester ismertette a meghívóban szereplő  napirendi 

pontokat, melyeket  elfogadásra javasolt.  

 

A képviselők egyetértettek a javaslattal, s ennek megfelelően fogadták el 5  igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül egyhangúlag a napirendekre vonatkozó határozatot az 

alábbiak szerint:  

Szavazásban résztvevők száma: 4 fő  

 

15/2016.(02.29.) sz. képviselő-testületi határozat 

Tárgy:  Napirendi pontok elfogadása  

 

Kövegy község önkormányzat képviselő-testülete a 2016. február 29-ei  közmeghallgatással 

egybekötött képviselő-testületi  ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:  

Napirend:  

 

1. Polgármesteri szóbeli tájékoztató 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

2. Falugondnoki szolgálat 2015. évi tevékenységéről beszámoló   

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

3. Aktualitások, egyebek 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester elmondta, hogy egy rövid szóbeli beszámolóval 

készült. A falugondnoki szolgálat beszámolóját Misi elkészítette, majd ennek tartalmát 

ismertette. 



Az állami normatíva 2,5 millió forint, mely a szolgálat fenntartására nem elég, kb. másfél 

millió forintot tesz még hozzá az önkormányzat. A szolgálatot rászorultság alapján lehet 

igénybe venni, térítésmentesen, melyről a polgármester dönt. Szinte minden igényt ki tudnak 

elégíteni, de ha torlódnak az igények, természetesen dönteni kell arról, hogy melyiket 

teljesítsék és ekkor nagyon megnézik, hogy kinek milyen egyéb lehetősége van. Véleménye 

szerint nagyon jól működik a szolgáltatás.  

 

Szabó Mihály falugondnok köszöntött mindenkit. Elmondta, hogy szereti a munkáját, 

becsülettel, tisztelettel végzi. Természetesen nem tud mindenütt ugyanabban az időben ott 

lenni, de igyekszenek minden igényt kielégíteni. A gyógyszerek mindig időben kiszállításra 

kerülnek. Azt kellene tudomásul vennie a lakosságnak, hogy ő csak egy alkalmazott, nem ő 

dönt arról, hogy éppen aznap hová kell mennie.  

 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester elmondta, hogy a falugondnok munkájával meg van 

elégedve, mert soha nem nézi, hogy mikor van vége a munkaidőnek, sokszor ér haza hét- 

nyolc óra körül. Türelmes, halk szavú, nincs vele semmi gond, becsülettel végzi munkáját. Az 

igénybe vételnél a lakosoknak tudomásul kell venniük, hogy a rászorultság számít, s azt, hogy 

a nagyon súlyos betegek szállításában nem tud részt venni  a szolgálat, hiszen a falugondnok 

nem egészségügyi szakember. A súlyos eseteknél mentőt kell igénybe venni, ők szakemberek, 

szükség esetén azonnal tudnak intézkedni. A falugondnoki szolgálat felelősséggel jár, és a 

falugondnok elsősorban sofőr, és végképp nem ápoló. Sajnálja, hogy pont azok a személyek 

nem jöttek el a falugyűlésre, akik szerint rosszul működik a szolgálat. Itt el lehetne mondani a 

gondokat, problémákat, igényeket, de sajnos mivel nincsenek itt, nem lehet megbeszélni 

semmit.  

 

Jeneiné Sütő Csilla érdeklődő megkérdezte, hogy  ki lehet-e bérelni a buszt? 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester elmondta, hogy a buszt pályázaton nyerte az 

önkormányzat, a kötelező öt éves fenntartási idő alatt nem lehetett bérbe adni. Igazából nem 

szívesen adná ki bérbe senkinek, hiszen egyrészt nagyon magas a km. díja, kb. 250 Ft/km. 

Emellett azt sem tudja, hogy hogyan lehetne Misi bérét, idejét kompenzálni, illetve mivel 

folyamatos igénybe vétel van, nem látja lehetőségét annak, hogy a bérlés megoldható lenne. A 

döntés természetesen a testület kezében van, de véleménye szerint nem lenne jó ötlet, ha bárki 

kibérelhetné. 

 

Jáksó Károlyné, a Nyugdíjas Klub vezetőjeköszönetét fejezte ki azért a sok segítségért, amit 

Misi, illetve az önkormányzat nyújt a nyugdíjas klubnak.  

 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester a falugondnoki beszámolót követően elmondta, 

hogy kész lett a főút, a belső utcákat folyamatosan javítják. Elmondható, hogy a településen 

nincs sáros utca, kivéve ha a gazdák a nagy gépekkel felhordják a sarat. A legnagyobb gond a 

Dózsa utcánál van, mivel ott a gazdák egészen az útig felszántják a földeket és lassan már az 

út is beszántásra kerül.  

 

Jakab Tibor lakos felvetette, hogy a gazdáknak szólni kellene, hogy takarítsák le a sarat 

maguk után, illetve sajnos több helyen a víz is megáll, meg kellene az árkokat mélyíteni. 

Megkérdezte, hogy a tsz. környékén lévő döglött macska tetemet mikor viszik el? 

Ugyanakkor a Dózsa utcában a törmeléket felhalmozzák a járdára, azt is meg kellene oldani. 



Véleménye szerint a közmunkásoknak tolós fűnyíróval kellene nyírniuk a füvet, mert az 

sokkal szebb. Azt is megkérdezte, hogy lesz-e zajvédő fal az autópályánál, mert nagyon 

behallatszódik minden a lakásokba.  

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester ígéretet tett arra, hogy a döglött állatot másnap 

elszállítják, illetve utána néznek a törmeléknek is. Zajvédő fal nem lesz sajnos, legalábbis ezt 

az információt kapta. A fűnyírás mindig gond, a tolós fűnyírók sokszor elromlanak, főleg ha 

kavicsot, vagy drótot találnak el. A munkások pedig jobban szeretik a fűkaszát.  

 

 

Jeneiné Sütő Csilla megkérdezte, hogy nem lehetne a lakosokat rákényszeríteni arra, hogy 

tegyék rendbe a telküket?  

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester az ingatlanok előtti gazos területek tulajdonosai 

felszólításra kerülnek, aki nem fogja megcsinálni a fűnyírást, ott elvégzi az önkormányzat és 

utána adók módjára be lesz hajtva a tartozás. Elege van abból, hogy az emberek csak 

ígérgetnek, de nem tesznek semmit a saját házuk rendben tartása érdekében, csak elvárnák, 

hogy oldjon meg mindent a testület. Az árkokat is mindenkinek maga kellene hogy tisztán 

tartsa.  

 

Mivel több kérdés észrevétel nem volt, Galgóczkiné Krobák Mária polgármester megköszönte 

a testületnek is a munkáját, hogy a felmerülő lehetőségeket mindig megvizsgálják és közösen, 

reálisan fel tudják mérni a lehetőségeket és együtt döntenek a fejlesztésekről. Megköszönte a 

részvételt, majd a közmeghallgatást bezárta.  

 

k.m.f. 

 

 

Galgóczkiné Krobák Mária      dr. Barna Angéla 

polgármester              jegyző 

 

 

Jakab Tiborné        Takács Zoltán 

jkv. hitelesítő        jkv. hitelesítő 

 

 

 

  
 


